
 
 
 

REFERAT FRA ÅRSMØTE I BOKN HISTORIELAG 
13 JANUAR 2022 

 
Tilstede fra styret: 
Gunn Grønnestad 
Gudny Sæbø 
Hans Faye-referent 
 
Forfall:  
Harry Vågshaug 
Johannes Nilsen 
 
Leder for Haugalandmuseet var invitert, men måtte dessverre melde forfall. 
 
Ellers møtte 4 medlemmer 
 

ÅRSMELDING 
 
Hans Faye refererte fra årsmeldingen som ble tatt til etterretning 
 

REGNSKAP 
 
Gunn Grønnestad gjennomgikk regnskapet for 2021 
Det var ingen merknader til regnskapet. 
 

BUDSJETT 2022 
 
Gunn Grønnestad gjennomgikk forslaget til budsjett som ble godkjent uten merknader 
 

VALG 
 
Styremedlemmene Hans Faye,leder, Harry Vågshaug,nestleder og Johannes Nilsen var 
på valg i tillegg til varamedlemmene Eivind Øvrebø og Olav Larsen 

 
Valgnemda, som bestod av  Linda Ognøy,Liv Vatnaland og Birger Lindanger, innstilte på 
gjennvalg av Hans Faye som styreleder,Harry Vågshaug som nestleder og Johannes 
Nilsen som styremedlem. 
Kari Christensen og Osmund Våga var foreslått som nye varamedlemmer. 
 
Forslag til nytt styre ble godkjent uten merknader. 
 

ANNET 
Bokn kommune godkjente egen kulturminneplan i 2020 



Birger Lindanger orienterte om  prioriterte kulturminner i planen og tiltaksplanen som 
er lagt til grunn for kommunen sine gjennomføringer. 
Styret konkluderte  med at Bokn historielag vil prøve å være pådriver overfor 
kommunen for å få gjennomført enkelte av prioriterte tiltak. 
 
Birger Lindanger orienterte også om status for dialektprosjektet ”Ska sei” der Merete 
Alvestad og Marie Vågshaug har bidratt med intervju av personer i Bokn. 
 
Gunn Grønnestad og Hans Faye ble anmodet om å delta på Årsmøtet til Rogaland 
historielag. Ved forfall anmodes Gudny Sæbø om å delta. 
 

 
 
  


